
Mondelinge vragen PvdA 
 
De fietsflat aan de noordkant van het station wordt sinds de opening goed gebruikt. Zo goed 
zelfs dat er een tekort aan plekken is. Ondanks dit tekort aan plekken wordt er erg streng 
gehandhaafd. Een fiets die nét buiten een rek of stallingzone geplaatst is, wordt weggehaald 
en naar het depot in Cruquius gebracht. 
Eerder deed uw College de toezegging om coulance te betrachten bij de handhaving rond 
het station. De afgelopen paar dagen ben ik persoonlijk gaan kijken hoe er rond het station 
op fout geparkeerde fietsen wordt gehandhaafd. Van coulance was weinig sprake. Ook de 
schaars gebruikte en slecht zichtbare fietsenstalling naast het spoor aan de Jansweg zou 
gepromoot worden. Ook daar is  helaas geen sprake van. 

We willen de volgende vragen aan het College stellen: 

-Bent u bereid om alsnog coulance te betrachten bij de handhaving op 'fout geparkeerde' 
fietsen rond het station? 

-Bent u bereid de fietsenstalling aan de Jansweg op korte termijn te gaan promoten? 

-Bent u bereid om te kijken naar mogelijkheden om fietsers die vanuit Haarlem-Noord 
komen, onder het spoorviaduct naar de stalling aan de Jansweg te laten fietsen? 

 


